

8天江西庐山三清山龟峰+

大觉山。望仙谷

8D JIANGXI MT LUSHAN MT **SANQING GuiFeng+**

Wang Xian Valley

Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

全程无购物

婺源

- . 篁岭
- . 婺女洲度假区

景德镇

. 陶溪川历史文化街区

庐山

- . 东林大佛
- . 三叠泉瀑布

南昌

- . 卢塞恩小镇+卡佩尔廊桥
- . 万寿宫历史文化街

大觉寺

. 特别独家安排全球首创、中国唯一的悬崖 独轨动车

龟峰:素有"江上龟峰天下稀"和"天然盆景"誉称

望仙谷

. 特别安排欣赏夜景

三清山: (含往返缆车)



风味餐

各地风味餐

特别安排环球海鲜烤肉自助大餐



住宿

全程当地准五星酒店

杭州: 众安假日酒店或空港假日酒店或同级 婺源:万卷酒店或故园里酒店或同级 准 5* 新庐山: 开元名庭酒店或醉石温泉或同级 南昌: 绿地铂骊酒店或南昌融创美居酒店或 同级 5*

资溪: 大觉山国际酒店或同级 准 5* 上饶: 悦溪开元观堂酒店或同级 品牌 5*

☞ 必须自费项目

《遇见婺源》大型实景演出+古窑民俗博览区+白鹿洞书院=RMB600/人



第一天:新加坡+杭州

齐集樟宜机场, 搭乘豪华客机飞往杭州, 抵 达后入住酒店

第二天: 杭州-婺源 (早/午/晚餐)

【**篁岭(往返缆车)**】篁岭古村,地无三尺平,屋顶架晒成了晾晒农作物的主要场地。 篁岭村民为顺应自然地形,家家户户在屋顶 搭起晒架。篁岭将这种晾晒农作物的场景叫 作"晒秋

【高山梯田】【高空玻璃桥】

【花溪水街】顾名思义沿着潺潺叠水的溪流,以鲜花装扮一条"坡面上的街市"是篁岭景区除古村天街外,又一条特色的商业娱乐街【婺女洲度假区】以婺女飞天的传奇故事为核心,打造出一幅优美的江南水乡画卷。独特韵味的徽派建筑,霓虹闪烁的璀璨夜色,古典与现代融合的烟火生活,无不让每一位走进这里的人,都能感受到浓浓的徽州文化和耀眼的现代科技。在这里你还可以逛逛市街,欣赏【非遗节目打铁花】和【夜间灯光秀】

第三天: 婺源-景德镇-新庐山 (早/午/晚餐) 【陶溪川历史文化街区】陶溪川創意廣場是 一個新型的以陶藝為主題的文藝街區,是歷 史與現代的融合,傳統與時尚的穿越。

【三叠泉瀑布(含电瓶车)】三叠泉又名三级泉、水帘泉,古人称"匡庐瀑布,首推三叠",誉为"庐山第一奇观"

第四天: 新庐山-南昌 (早/午/晚餐)

【东林大佛】是中国及全球第一高阿弥陀佛像。

【卢塞恩小镇+卡佩尔廊桥】正面矗立着哥特式教堂,一下就冲击到你的视觉神经,似乎让你穿越到了北欧的异国他乡

【万寿宫历史文化街】南昌万寿宫街区在明 清时期是江南三大商贸中心之一,明代中期, 南昌万寿宫地区就有"商贾如云,货物如雨, 万足践踏,冬无寒土"之说。 第五天: 南昌-大觉山 (早/午/晚餐) 【大觉山】(含往返缆车): 大觉古镇、南 天门、高空玻璃栈道、特别独家安排全球 首创、中国唯一的悬崖独轨动车,大觉山 被评为"江西新赣鄱十景,以奇峰峻岭闻名, 悬崖动车可以便捷地将游客带到景点,欣 赏往日需要数个小时艰苦攀登的风景,大 大节省了游览时间和体力。

第六天: 大觉寺-龟峰-望仙谷

(早/午/晚餐)

【龟峰】(含游船+景区电瓶车)又称圭峰, 是世界地质公园龙虎山—龟峰地质公园和 世界自然遗产"中国丹霞"的组成部分、 电视剧《西游记》等众多名家名剧的首推 景点。神龟迎宾,三叠龟、老人峰、回音 谷、将军楼、船游清水湖.

【望仙谷景区】位于江西省上饶市广信区望仙乡,是国家 AAAA 级景区,山谷悠远清幽、溪水欢腾、卵石飞瀑。有江西民居特有的夯土墙、青石板路、黄墙黛瓦、原味村屋;也有松涛竹海和独具风情的赣家街市. 特别安排欣赏望仙谷夜景,此天回酒店比较晚,敬请谅解

第七天:望仙谷-三清山-杭州(早/午/晚餐) 【三清山(含往返缆车)】是一座道教名山,被誉为「西太平洋边缘最美丽的花岗岩」【南清园景区】【西海岸景区】【阳光海岸景区】

【明清河坊街】清河坊街是杭州人气最旺的商业区之一,沿街的商铺是老建筑改建的,古色古香。

第八天: 杭州-新加坡 (早餐)

今天将乘搭客机,返回美丽的家园新加坡



TOUR HIGHLIGHTS!

Non Shopping Tour

Wuyuan

- . Huangling Scenic Area
- . WuNv Fairyland

JingDeZhen

. Taoxichuan Creativity Square

Mt Lushan

- . Donglin Buddha
- . Sandie Spring Scenic area

NanChang

- . Greenland Lusaien Town
- . NanChang Chapel Bridge
- . Wanshou Palace Cultural Street

Mt Dajue

. Special experience the only cliffside monorail in China

Gui Feng

(Include Boat ride+Eco car)

WangXian Valley

. Speacial arrange admire Night view of Wangxian Valley

Mt SanQing



COMPULSORY TOUR

《Encounter WuYuan》 Performance show + Expo Area of Acient Kiln +The White Deer Grotto Academy = RMB600/PAX

Day 1:Singapore→HangZhou

Assemble at Changi Airport and take flight to Hangzhou.

Day 2: Hangzhou-Wuyuan (B/L/D) [Huangling Scopic Area (Include Cab)

【 Huangling Scenic Area(Include Cable car)】 This village is full of an atmosphere of simplicity and elegance. It features cable transport, ancient residences, terraces, ocean of flowers, and folk customs

【 High Mountain Terraces 】 【 Glass bridge】



【 Huaxi Water Street 】 is decorated with flowers along the babbling stream, creating a 'market on the slope'.

WuNv Fairyland it features the new Huizhou architectural style and is a comprehensive holiday destination integrating sightseeing, entertainment, conferences and exhibitions. **Iron Flower Show** intangible cultural heritage performance.

[Night Light show]

Day 3: WuYuan-JingDeZhen-Lushan

(B/L/D)

Taoxichuan Creativity Square 1Taoxichuan Cultural and Creative Block is based on ceramic culture and takes the cultural and creative industry as the main format to create an urban cultural and creative block of tradition + fashion + art + high technology.

【Sandie Spring Scenic area】 Lushan is the remains of an ancient glacier of the Quaternary Period and today is covered in a dense carpet of natural wildlife where nature weaves a spectacular masterpiece including: forests, bizarre rock structure and the famed waterfall.

Day4:Mt Lushan-NanChang (B/L/D)

【 DongLin Buddha 】 The bronze statue of Amitabha Buddha, which is 48 meters in height, is believed to be the tallest of its kind in the world.

Greenland Lusaien Town

【Wanshou Palace Cultural Street 】 here retains the architectural style of the late Qing Dynasty, can fully immerse yourself in the historical charm of old Nanchang.

Day 5: Nanchang - Mt Dajue (B/L/D) [Mt Dajue(Include return cable car)]

Town is located between two mountains and serves as a link connecting these mountain ranges. The town is filled with architecture styled after the Song Dynasty.

【South Heaven Gate】【Glass Skywalk】 【The only cliffside monorail in China】 Day6: Mt Dajue-Gui Feng- Wang Xian Valley (B/L/D)

【Gui Feng(Include Boat ride+Eco car)】

The mountain's unique rock formations resemble a winding giant turtle, hence its name "Guifeng" (Turtle Peak).

Listed as World Natural Heritage. Boat ride QingShui Lake

Wang Xian Valley Scenic Area It is a national AAAA-rated scenic spot, characterized

by its serene and tranquil valleys, lively streams, and flying waterfalls over pebbled paths. You can experience the unique charm of Jiangxi's traditional dwellings with rammed earth walls, bluestone paved roads, original village houses, and the distinctive and picturesque Gan Family Street. Special arrangement enjoy the night scenery of Wang Xian Valley, so will return to the hotel relatively late tonight. Your understanding is appreciated.

Day 7: Wang Xian Valley - Mt SanQing - HangZhou (B/L/D)

Mount Sanqing (Include Cable car) Mount Sanqingshan National Park was recognized as a UNESCO World Heritage in 2008 for it is a shelter for animals and plants. It is also a famous Taoist sacred mountain in China.

[NanQingYuan Scenic area] [West Coast Scenic Area] [The Sunshine Coast Scenic Area]

【Qinghefang Ancient Street】 the street is the only well-preserved part of the ancient city. As a miniature of the city's long history, it is the best place to embody the historical and cultural character of Hangzhou.

Day 8: HangZhou-Singapore (B)

After breakfast will transfer to airport and take flight back to Singapore.



REMARKS:

1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.

4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间,行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

HAVE A NICE TRIP!!!

祝君旅途愉快!!!